
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 90
Vil ministeren oplyse, om der findes et totalt overblik over, hvilke sundheds-
skadelige stoffer DeNova udsender i luften, og er der foretaget målinger af de
relevante stoffer i luften omkring virksomheden? Der henvises til artiklen ”Skal
det være voldsommere før der sker noget?” i Frederiksborg Amtsavis 14. ok-
tober 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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